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Referat  

Bestyrelsesmøde                                   

          
 

Dato  21/3-2023 

Tid  Kl. 19.00 

Sted  OGF’s klubhus (Stadionvej 25 - 5200 Odense V) 

 

                                                                             Til stede                   Afbud 

Bestyrelsesmedlemmer   

Emil Mikkelsen (formand)  X  

Karsten Kjelde (kasserer) X  

Jacob Ejby Stengaard (næstformand & referent)  X 

Mathies Hartmann  X 

Sabrina Kjær Hemmingsen Møller X  

Morten Algot Nielsen   X  

Niels Larsen  X  

Bestyrelsessuppleanter    

Christian Blom Nass  - 

Ansatte    

Louise Majgaard Baarup   - 

Rasmus Hjort   - 

Pernille Borup Jensen   - 

  

 
1. Bordet rundt 

Karsten:  
- Træningslejren er ved at blive afregnet.  

Morten:  
- Vi har ansøgt om at få værtskabet for DM Senior inde i 2024 og 2025. Micheal har informeret 

idrætsparken.  
Emil:  

- Rasmus og Louise har fået forlænget deres kontrakter frem til d. 31/8-2023.  
- Karsten Bomme (landstræner) har spurgt om vi vil holde 2 kastestævner her til sommer, hvilket 

bestyrelsen har besluttet at godkende. 
- Mie (praktikant) har lavet en markedsføringsplan for klubben, de sidste detaljer falder snart på 

plads i forhold til det.  
 

Sabrina:  
- Der har været 3 ungdomstrænere afsted i weekend på ungdomstræner kursus 1.  
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Niels:  
- Sprinttræningsgruppen vokser meget for tiden, hvilket er ganske glædeligt. Dermed bliver det 

påtalt, at vi skal have oprettet en startpakke til nye medlemmer. Dette skal der følges op på, og vi 
skal have fundet en ansvarlig for dette. 

-  Louise har arbejdet på noget der hedder Motivu, hvilket evt. skal videreformidlet ud til de andre 
træningsgrupper.  

- Niels vil gerne arbejde videre med dette projekt omkring en startpakke. 
 

2. Status på turneringskoncept i Syddanmark  
- Vi har fået svar på vores ansøgning, og projektet får 100.000 kr. fra World Athletics fonden. Det 

omhandler aldersgruppen 6-12 år i Danmark, som skal ud at lave noget atletik.  
 

3. Udvalgsarbejde - hvad er bestyrelsesmedlemmerne interesseret i?  
Rekruttering/fastholdelsesudvalg: Niels, – han vil også gerne skabe nogle projekter  
Socialudvalget: Sabrina  
Facilitetsudvalg: Mathies  
DHL Styregruppe: Morten 
Eliteudvalg: Karsten  
Stævneudvalget: ? 
Personale ansvarlig: Emil og Jacob 
 

4. Vores ansatte - hvordan skal de bruges? Louise og Rasmus er forlænget, og Line kommer lige 
straks tilbage.  

Line kommer tilbage d. 11/4. Vi drøftede deres arbejdsopgaver, og vi vil gerne snarest muligt holde et 
kontormøde/personalemøde.  
 

5. Mål og visioner? Hvad vil vi med klubben? Skal der sættes et møde af til dette?  
Vi mener at dette skal være et møde, hvor vi kan drøfte det i dybden.  
 

6. Socialarrangement(er) i bestyrelsen 
Vi vil gerne finde en dag, men det bliver ikke på dette møde.  
 

7. Regler for brug af faciliteter i primetime 
Vi mener som udgangspunkt, at disse tider er forbeholdt de konkurrenceaktive. 
 

8. Brug af baderummene 
Vi opfodrer til, at medlemmerne bruger badefaciliteterne nedenunder tribunen.   
 

9. Oprydning efter Eventyrløbet  
Vi fastholder, at dette skal prioriteres ligesom DHL.  
 
 

Kommende bestyrelsesmøder i 2023 

 

Dato Tid Sted 

18/4-2023 Kl. 19  OGF’s klubhus, Stadionvej 25 

16/5-2023 Kl. 19 OGF’s klubhus, Stadionvej 25 

 

 


